
 

 

18.09.2023 
   

 

Referat bestyrelsesmøde i Klubhuset 07.09.2023 kl. 17.00-19.00 

Deltagere: Hans Sommerlund, Paul Natorp, , René Vester, Povl Friis, Kenneth Meier-Andersen (delvist på 
Teams) samt Jens C. Jakobsen – Afbud fra René Jacobsen og Ib 

Mødeleder: Hans Sommerlund 

Referent: Hans Sommerlund 

Referat: 

• Udbetaling af støtte til unge talentsejlere 

Det besluttes at Elite og talent sejlere skal opfordres til at søge de midler der er afsat i budget 23, så 
støtte kan udbetales ved dokumenterede omkostninger til eks. træner, RIB osv. Der er 25.000, - afsat i 
budget, og der er endnu ikke udbetalt noget til Elite og talentsejlerne. 

• ETC 

Vi mangler at kunne stille med en varig løsning for repræsentation i ETC. Dette skal snarligt løses og 
forslag er velkomne. 

• RIB Strategi – og evt. plan for kommende sæson skal aktiveres 

Der er meget pres på vores RIB både, og der er mange problemer med at holde bådene kørende – 
der er behov for en bedre og mere sikker løsning i forhold til booking af bådene. Lige PT. er der 
ophængt en logbog i benzinskuret for at vi kan holde bedre styr på brug af de forskellige afdelinger. 
HSL arbejder med Torben for at finde en bedre løsning, og vi skal sammen planlægge sæson 24 
bedre som vi gjorde tidligere. 

Det forudsættes at al brug af RIB både registreres, således at der kan laves klar fordeling af udgifter til 
kapsejlads, J70’er, sejlerskole og andre. 

Der skal snarligt investeres i nye RIB både, og der er flere ansøgninger ude omkr. El-RIB´s. Vi venter til 
der evt. kommer afslag på disse før vi laver en investeringsstrategi.  

• Orientering fra Sailing Aarhus / ISC 

Kenneth kom med orientering til bestyrelsen, og derefter snak om bestyrelsens holdning til center og 
organisation.  

• Strategiplan fra Aarhus Kommune (Stedanalyse) 

Kort gennemgang af Kommunens udarbejdede Stedanalyse, som udpeger særlige kvaliteter i 
lystbådehavnens områder. Vi kan herefter forvente at der kommer en mere ”helstøbt” idéplan for 
området (Q1 2024), og først herefter ved vi hvordan kommunen vil disponere området. 

Meget tyder på at ideen om bro over havneløbet er helt ude af idé grundlaget.   

• Nyt om klubhus strategi i forhold til Stedanalyse 

Kommunens Stedanalyse peger på kvaliteterne i en række delområder, og arkitekterne har set på 
områderne uden at tage stilling til arealernes anvendelse, eller hvorfor der ser ud som de gør. Det er 
således et materiale der udelukkende belyser kvaliteter i områderne, og vi må vente på en 
helhedsplan for at blive klogere på kommunens tanker for området. 

Klubhusprocessen sættes i gang tirsdag den 19/9 hvor vi fejre sæsonen og os selv. HSL siger et par 
ord. Der opstilles plancher i klubhuset, således at alle kan forberede egne tanker og ideer omkring de 
tre forskellige projektløsninger. 

Herefter inviteres til dialogdage, hvor vi kan mødes (alle) og snakke frit indbyrdes inden afstemning. 

• Diverse emner Der var ingen emner til behandling under diverse. 

Næste møde torsdag 12/10-2023 kl. 17.00 i klubhuset 

Derefter: 09/11 - 17.00 i klubhuset og 07/12 – 17.00 i klubhuset 


